



新世界出版社
NEW WORLD PRESS

New World Press (NWP) was founded in 1951. It is a member of China International Publishing Group (CIPG). It publishes multilingual books on social sciences, literature, management and external publicity introducing China to the world. As early as the 1980s, NWP published the 'China Study Series' in English. This was the earliest English book series in China on China's economy, politics, ethnicity, population, history, sociology and anthropology. For example, Fei Xiaotong's *Toward A People's Anthropology* (1981), *Chinese Village Close-Up* (1982), and *Small Towns in China* (1986). Recently, NWP published the 'China/Chinese Dream Series' in English. The titles include: *Real-Life Stories of the Young in Contemporary China* (2008), *Real-Life Stories of the Common People in Contemporary China* (2009), *Real-Life Stories of Migrant Workers and Urban Transplants* (2011), *Real-Life Stories of Creative People, On the Ground in Emerging China* (2012), and *The Chinese Dream: What It Means for China and the Rest of the World* (2013). It is hoped that these books will make a bridge between China and the world. Readers can not only see the changes in modern China, but also can walk into the inner world of the Chinese people to understand their dreams for a better life.

新世界出版社成立于1951年，隶属于中国国际出版集团，主要以多语种出版社科、文学、经管和外宣等图书。早在上个世纪80年代就用英文出版“中国研究丛书”，包括中国政治、经济社会、民族、人口、社会学和人类学著作，如费孝通的《迈向世界的人类学》（1981年）、《三访江村》（1982年）、《中国小城镇》（1986年）。近年来，新世界出版社出版了“中国梦”系列图书，如《一百个中国人的梦之一：当代青年生活实录》（2008年）、《一百个中国人的梦之二：当代百姓生活实录》（2009年）、《一百个中国人的梦之三：打工者生活实录》（2011年）、《一百个中国人的梦之四：文化人追梦录》（2011年）、《草根追梦录》（2012年）、《中国梦，谁的梦？》（2013年）等。这些图书不仅向世界介绍了中国，也让读者走进当今中国人的内心世界，理解中国人的追求和梦想，以及对美好生活的向往。

Email nwpcn@public.bta.net.cn **Web** <http://en.nwp.cn>